
Vraag / opmerking ten aanzien van schetsontwerp inloopavond 7-2-2023 Reactie gem Veere

Inrichting

Hoe breed wordt het trottoir t.h.v. Noordstraat 3 / 3B?
Dit trottoir wordt 1,5m breed. Dit is exclusief de 
trottoirband

Wordt het trottoir t.h.v. Noordstraat 1 en 3 overrijdbaar? Dit is wel nodig i.v.m. indraaien van grote voertuigen die komen laden en lossen Ja, dit maken we overrijdbaar op deze locatie

Lichtmast tegenover Noordstraat 11 opnieuw plaatsen? Deze mast is vervallen tijdens de sloop

Bij het groot onderhoud vervangen we de bestaande 
lichtmasten voor nieuwe.
We laten voor de nieuwe inrichting een verlichtingsplan 
maken. Aan de hand van dit plan worden de locaties van 
de nieuwe masten bepaald.

Het onderhouden van geveltuintjes gaat op diverse plaatsen niet lukken. Veel 2e woningen.

We hebben alle adressen waar we geveltuintjes hebben 
ingetekend aangeschreven. De intentie is dat wij als 
gemeente de geveltuintjes aanleggen, éénmalig 
aanplanten en de woningeigenaren vervolgens het 
onderhoud plegen.
De adressen die hier aan mee willen werken zijn 
opgenomen in het ontwerp

(Fiets) parkeren

Kunnen de twee parkeervakken in de Langstraat terug komen in het ontwerp?

Nee, deze komen niet terug in het ontwerp. Deze 
parkeervakken passen niet in de inrichting van de 
Langstraat. De langstraat is een verbijlfsgebied / 
centrumgebied waar we zo min mogelijk verkeersbeweging 
en obstakels willen. 

De laad en losvoorziening laten we wel in het ontwerp 
terugkomen

Fijn dat de twee parkeerplekken in de Langstraat niet meer in het ontwerp zitten Zie reactie hierboven

De fietsparkeerplaats ter hoogte van de Timmermanstraat nader bekijken in relatie tot beschikbare ruimte en terras. Past dit wel?

We bekijken deze locatie nader. We zoeken uit of het 
terras volgens vergunning is aangelegd. Als dit het geval is 
passen we de fietsparkeerplaats aan.

Hoe staat de veiligheidsregio er tegenover dat er fietsparkeerplaatsen komen en hiermee de Smidsstraat en Timmermansstraat aan de zijde van de Langstraat 
doodlopend zijn?

De veiligheidsregio was niet akkoord met de 
fietsparkeerplekken die op het schetsontwerp zijn 
opgenomen. We passen deze in het definitieve ontwerp 
aan

Zijn de fietsparkeerplekken wel handig op de plek waar ze nu getekend zijn? Naast de Slak in de Langstraat is toch ruimte voor fietsparkeren?

Op deze twee locaties vindt het parkeren van fietsen al 
plaats. Door de locaties nu in te richten als 
fietsparkeervoorzieningen met fietsnietjes faciliteren we 
dat fietsparkeren alleen beter dan voorheen. Ook wanneer 
de locaties niet ingericht worden als 
fietsparkeervoorziening, zullen er fietsen parkeren. Alleen 
dan waarschijnlijk minder gestructureerd en ook vaker op 
delen van de weg waar dat minder of niet gewenst is. Met 
de herinrichting doet zich een kans voor om de openbare 
ruimte beter voor het fietsparkeren in te richten. De 
fietsnietjes op zichzelf gaan niet meer fietsers aantrekken 
die hun fiets willen parkeren.

Invalideparkeerplaats in de Smidsstraat opnemen in het ontwerp Nemen we op in het ontwerp

Parkeervak voor inrit van aparthotel Zoutelande verwijderen uit het ontwerp Verwijderen we uit het ontwerp

Is het een idee om een fietsparkeerplek te realiseren in de kerktuin ?
Openbare fietsparkeerplaatsen realiseren op een locatie 
waar we geen eigenaar van zijn is niet wenselijk.  

Parkeervak Timmermansstraat  41 weghalen. Deze zit voor een voordeur. Verwijderen we uit het ontwerp

T.h.v. de Noordstraat 26 / 28 is één parkeervak meer ingetekend (3 in plaats van 2) past dit wel? Eigenaren parkeren in eigen voortuin, dat kan dan niet meer

We laten de parkeervakken in het ontwerp staan. We 
zoeken uit of het parkeren in de voortuin volgens 
vergunning is.

Uitvoering

Het deel Langstraat uitvoeren na de herfstvakantie. Vanaf 1e / 2e week november. Niet direct 2e week oktober. We proberen hier in de fasering rekening mee te houden


